

Title (en)

Automatic terminal made secure by printing and delivery of documents.

Title (de)

Durch Druck und Auslieferung von Dokumenten gesichertes, automatisches Terminal.

Title (fr)

Station automatique sécurisée par l'impression et la délivrance de documents.

Publication

EP 0171380 A1 19860212 (FR)

Application

EP 85870100 A 19850718

Priority

FR 8411407 A 19840718

Abstract (en)

The invention relates to office automation. The subject is an automatic terminal which prints indications of personalisation on documents such as tickets, cheques, travellers' cheques etc. with all guarantees of security in order to avoid that documents thus printed, but the text of which has errors or printing faults, are not delivered to the client at 7, by virtue of verification of the quality and of the content of the printed indications of personalisation. The terminal is preferably used to deliver printed documents without time constraint. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne la bureautique. Elle a pour objet une station automatique qui imprime des indications de personnalisation sur des documents tels des titres de transport, des chèques, des chèques de voyage, etc., avec toutes les garanties de sécurité pour éviter que des documents ainsi imprimés, mais dont le texte présente des erreurs ou des défauts d'impression, ne soient délivrés au client en 7, grâce à la vérification de la qualité et du contenu des indications de personnalisation imprimées. La station est utilisée de préférence pour délivrer des documents imprimés sans contrainte horaire.

IPC 1-7

G07B 1/00; G07F 17/42

IPC 8 full level

G07B 1/00 (2006.01); G07F 17/42 (2006.01)

CPC (source: EP)

G07B 1/00 (2013.01); G07F 17/42 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 2090454 A 19820707 - CUBIC WESTERN DATA
- [A] FR 2133941 A1 19721201 - OSTERTAG WERKE AG
- [A] WO 8203485 A1 19821014 - NCR CO [US]
- [A] GB 2060580 A 19810507 - GUHL & SCHEIBLER AG
- [A] FR 2406254 A1 19790511 - GARDEY JEAN [FR]
- [A] EP 0036266 A1 19810923 - OLIVETTI & CO SPA [IT]
- [A] GB 2114346 A 19830817 - TOKYO SHIBAURA ELECTRIC CO
- [A] FR 2533048 A1 19840316 - DASSAULT ELECTRONIQUE [FR]
- [A] US 4247759 A 19810127 - YURIS NORA, et al

Cited by

FR2665784A1; FR2665785A1; FR2649232A1; EP0335229A3; EP0829835A3; ES2215480A1; FR2665786A1; US5410639A; EP0274181A1; EP0829826A3; CN1129832C; EP0950999A3; FR2740243A1; EP0338108A1; EP0744715A3; US6648761B1; EP0829826A2; WO9109385A1; WO9828721A1; WO0079491A1; WO9202909A1; WO0116888A1; WO9421465A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0171380 A1 19860212; FR 2568039 A1 19860124; FR 2568039 B1 19861226

DOCDB simple family (application)

EP 85870100 A 19850718; FR 8411407 A 19840718